

关于邀请南博网会员 免费发布企业供求信息函

Invitation Letter to Release Company's Supply & Demand Information for free on *Caexpo.com*

March 25th, 2013

尊敬的南博网客户：

南博网 www.caexpo.com 是由中国—东盟博览会秘书处主办的国际电子商务平台，主要以促进中国—东盟自贸区的双边贸易、扩大贸易机会为己任，通过网上网下、国内国外相结合的服务手段，为从事中国—东盟双边贸易的企业提供专业化的信息服务、营销服务及交易服务，帮助中国企业走进东盟、东盟企业进入中国。

南博网自 2006 年上线至今，已拥有 20 多万注册会员。为了服务好会员，帮助会员企业打开市场，向更多的中国、东盟客商推广企业的产品与服务，达到扩大市场交易额，获得更大的发展空间的目的，现诚挚地邀请您注册南博网免费会员，会员企业将享有免费在南博网上发布贵公司的产品供求信息及免费推广的服务。我们将把贵企业信息推送给南博网 20 多万会员企业，相信贵企业通过南博网这国际电子商务平台，定能抓住市场机会、赢得更好的发展机遇。

客户满意是我们不懈的追求！我们将继续为您提供最优质的服务！再一次感谢您的信任与支持！恭祝您身体健康！事业兴旺！

广西南博国际信息有限公司

2013 年 3 月 25 日

联系人：卢艳英

电话：86-771-5519777 13877142388

传真：86-771-5519058

邮箱：1259713955@qq.com

Respected clients of *Caexpo.com*,

CAEXPO.com is an international E-business platform sponsored by China-ASEAN Expo Secretariat. Focusing on promoting China-ASEAN bilateral trade and expanding the business opportunity in China-ASEAN Free Trade Area, it provides professional information service, marketing service and commodity trade service for the enterprises engaged in China-ASEAN bilateral trade by combining online with offline business and domestic with abroad business, and helps China and ASEAN enterprises enter the market of each other.

CAEXPO.com has owned more than 200,000 registered member since it ran in 2006. In order to provide a better service for members, to help the member companies to explore the market and introduce the products and services to more China and ASEAN clients, to increase market transaction volume and to broaden development space, we sincerely invite you to register as a free member of our platform to release your products and supply and demand information. We will provide free products promotion service for you by e-mailing your company information and products information to 200 thousand members companies on our platform. We believe you company will grasp the business opportunities and win the better development opportunities with



our international business platform—CAEXPO.com.

Customer satisfaction is our unremitting pursuit. We will continue provide the best service for you! Thank you for your trust and support and we wish you health and prosperity!

China-ASEAN International Information Co.,Ltd.

Contact: Lu Yanying

Tel: 86-771-5519777

Fax: 86-771-5519058

E-mail: 1259713955@qq.com